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Ärende 10, Färdtjänst via Skånetrafiken 

I remissen som skickades från Kommunfullmäktige står det att läsa att ärendet ska skickas till 

Socialnämnden för inhämtande av risk-och konsekvensbeskrivning.  

Vi Socialdemokrater kan inte se att detta är gjort. Varken i tjänsteskrivelsen eller i de bilagor som 

ligger i kallelsen till ärendet.  

Vi Socialdemokrater i socialnämnden yrkade först återremiss till förvaltningen för att ta reda på risk- 

och konsekvensbeskrivning samt hur det påverkar våra brukare som använder sig av färdtjänst idag 

samt jämförelse med de kommuner som valt att ha Skånetrafiken som leverans av färdtjänst. Svaret 

vi fick är att styret anser att ärendet är berett och att det blir en bra kvalitet även om det inte finns 

något som styrker detta. 

Då återremissyrkande inte vann gehör så yrkade vi avslag på ärendet då det saknas risk- och 

konsekvensbeskrivning vilket var det som Kommunfullmäktige efterfrågade.  

Socialdemokratiska gruppen i Socialnämnden 


